
 
 
                                                                                                      Dordrecht, 19 december 2014 
Artikel 40 vragen Sportpark Corridor 
 
De fracties VSP, GL en SP zijn teleurgesteld met de uitkomst van de discussie over Sportpark Corridor in 
de Raadsvergadering van 16 december jl.  
Helaas is besluitvorming over een definitieve oplossing voor voetbalclub OMC op voorstel van een 
meerderheid van de fracties doorgeschoven naar juni 2015. 
Uit de vaststellingsovereenkomst blijkt dat de aanleg van een nieuw kunstgrasveld de enige echte 
oplossing biedt en daarom ook gepland staat voor 2019. 
Gelukkig gaven ook de andere fracties aan dit te laat te vinden en zomer 2015 een definitieve oplossing 
voor OMC te verwachten. 
De fracties VSP, GL en SP zijn daarom van mening dat de voorbereiding voor deze definitieve oplossing 
reeds gestart dient te worden door het college en heeft daarom de volgende vragen.  
 

1.       Wat zijn de voorbereidingsactiviteiten die moeten plaatsvinden voor de aanleg van een 
kunstgrasveld? 

2.       Wat zijn de kosten van deze voorbereidingsactiviteiten? 
3.       Uitgaande van realisatie van het kunstgrasveld in de zomerstop 2015, wat is dan een passende 

planning voor deze voorbereidingsactiviteiten en een eventuele aanbesteding van de uitvoering? 
4.       Welke afschrijvingstermijn hanteert de gemeente Dordrecht in het algemeen voor een 

kunstgrasveld? 
5.       Zijn er kunstgrasvelden in Dordrecht waar een kortere afschrijvingstermijn wordt gehanteerd? 

Zo ja, welke velden en waarom? 
6.       In de media wordt de afgelopen dagen de verwachting geuit dat Sportpark Corridor op de lange 

termijn wordt gesloten. Is dit inderdaad één van de opties die het college in de visie op de 
sportparken, waarin Sportpark Corridor met voorrang wordt bekeken, mee neemt? 

7.       Stel dat de discussie over de sportparken inderdaad de uitkomst heeft dat Sportpark Corridor op 
de lange termijn wordt gesloten. Wat is dan de kortst mogelijke termijn waarop dit aan de orde 
kan zijn, uitgaande van een zorgvuldig traject en een goede plek voor de sportverenigingen die 
nu gebruik maken van dit Sportpark? 

8.       Wordt de Sportraad door het college om advies gevraagd in de voorbereiding van de visie of 
alleen geïnformeerd? 

9.    Op basis van welke bevoegdheid is er door het college cameratoezicht ingesteld en zijn hier geen 
beperkingen vanwege bijvoorbeeld privacy? 

10.  In de vaststellingsovereenkomst staat dat de procedures per 1 maart 2015 beëindigd zullen 
worden. Klopt dit? Waarom is er niet gekozen voor 1 januari 2015? 

 
 
Namens Kitty Kruger Groenlinks 
Inneke de Jager SP 
Margret Stolk VSP 


